
Deze wet is een schande .En houd alleen maar rekening met commerciële belangen .Nergens wordt 
er gesproken over de enorme gevaren van deze hoge frequenties die op mens en dier en de natuur 
wordt afgevuurd..En door deze  wet worden alle burgers buiten spel gezet .en dat alles voor sneller 
internet ?????????? deze stralingen worden door het Amerikaanse leger ingezet als wapens.waar 
zijn de onderzoeks- resultaten van deze stralingen??????? nee stop deze wet.Er wordt ook nergens 
gesproken dat bij testen in Den Haag de vogels dood uit de lucht vallen.dit is niet normaal en dan 
ook nog even dat door heel Nederland alle hoge bomen worden gekapt zonder daar de burgers over 
in te lichten .en dan door deze wet ook de gemeentes uit te schakelen ,hoe bedoel je democratie .laat 
eerst alle gevaren zien an alle burgers van Nederland en houd dan maar eens een referendum.  


